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Geachte leden van de raad, 
 
De Vrienden van het Baafje hebben gezamenlijk met de wethouder en gemeenteambtenaren 
stappen gezet in de verzelfstandiging van Het Baafje.  In dit proces zijn er twee terugkerende punten 
waar we van inzicht verschillen. Deze  gaan over de ‘organisatorische eenheid van Het Baafje met het 
Vennewater’ (de inzet van personeel) en de meerwaarde van gezamenlijke verzelfstandiging voor 
exploitanten. 
 
Deze verschillen van inzicht mogen, zolang  de verzelfstandiging van Het Baafje maar niet ter 
discussie staat. Desondanks is nu de situatie ontstaan dat de aanbesteding van Het Baafje vooruit 
wordt geschoven. Daar zijn wij niet blij mee.  
 
Wij verzoeken u met klem om de aanbesteding van Het Baafje zo snel mogelijk op gang te brengen. 
Waarom? Omdat dit proces niet is uit te leggen aan de burgers van Heiloo. Er ligt een besluit, er 
wordt hard aan gewerkt, maar door een uitstapje te maken naar de verzelfstandiging van het 
Vennewater ligt opeens alles stil. We zaten op de snelweg, maar zijn nu op een zandpad vastgelopen. 
 
Er is gekozen voor verzelfstandiging van Het Baafje omdat Het Baafje dan beter geëxploiteerd wordt. 
Het resultaat is “meer waar voor je geld”. In deze tijden van bezuinigingen is dat grote winst.  
 
Vertraging kost ook geld. Meer onderzoek, mensen opnieuw aan het werk zetten.  Na de 
verkiezingen moeten mensen zich inwerken op dit dossier. Dat is in deze tijden niet uit te leggen. 
 
Tijdens de marktconsultatie is gebleken dat er 3 partijen zijn die interesse hebben in het Baafje. 
Waarom gaan we daar niet mee aan de slag? Ik verzoek u met klem om tijdens de vergadering van 3 
maart 2014 te besluiten de aanbesteding van Het Baafje zo spoedig mogelijk na de installatie van de 
nieuwe raad (27 maart a.s.) van start te laten gaan.  
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